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Na Soraya al pati de la nostra escola.

ENTREVISTA A NA SORAYA, UNA MESTRA EN 
PRÀCTIQUES MOLT ESPECIAL

SORAYA: “És important fer les coses amb amor i deixar una part de nosaltres 
en tot el que feim, només així tenen sentit l'educació i la vida”.

Na Soraya és una estudiant del Grau d’Educació Primària amb accés des del grau 
d'Educació Infantil que fa pràctiques a la nostra escola, el CEIP Llevant. Ella mai 
ha deixat d´estudiar. Ara mateix fa feina, però mentrestant estudia per seguir 
aprenent i tenir un bon futur.
Na Soraya va acceptar amb un somriure que nosaltres li fessin una entrevista. Ara la 
coneixerem millor.

Christopher: Bon dia Soraya, com estàs?
Soraya:Bon dia Christopher, molt bé, molt contenta 
de parlar una estona amb vosaltres.
Christopher: I nosaltres molt contents de tenir-te 
aquí. Començaré amb la primera pregunta.
On vas néixer?
Soraya: Vaig néixer a Mallorca, tot i que la meva 
família és de diferents llocs de la Península.
Christopher: Quants anys tens?
Soraya: Tenc vint-i-nou anys, tot i que d’aquí poc 
en faré trenta. No sóc conscient encara d’aquesta 
edat.
Christopher: Què vares estudiar?
Soraya: Jo vaig estudiar el Grau d’Educació 
Infantil a la Universitat de les Illes Balears, la 
UIB, la més coneguda de Mallorca, per ser mestra de 
zero a sis anys. Després vaig fer un màster en 
Educació Inclusiva per aprendre a atendre la 
diversitat. Mai he deixat d’estudiar, he fet molts 
de cursos diferents, però el tema que més 
m’interessa actualment és l’alta sensibilitat, és a 
dir, com poder acompanyar a aquestes persones 
altament sensibles, i entendre com senten els 
colors, les textures, com perceben l’entorn i la 
realitat.
Christopher: On fas feina ara?
Soraya: Actualment estic fent feina a l’escoleta Es 
Pont d’Inca Nou. A Marratxí hi ha dues escoletes 
que pertanyen a la mateixa empresa, comparteixen el 
mateix projecte educatiu, i es troben molt a prop. 
Realment, des de que vaig acabar la carrera, vaig 
començar a aquestes escoletes, vaig començar a fer 
feina a l’escoleta Ses Cases Noves i ara estic a Es 
Pont d’Inca Nou. S’ha fet molta feina sobre el 
projecte educatiu, estic amb infants de zero a tres 
anys i actualment som tutora de nins i nines d’1 a 
2 anys, per tant, són molt petitons.
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Aiman: Sabem que continues estudiant. Ens pots dir què estudies i a quina 
universitat vas? 
Soraya: Actualment estic estudiant el grau d’Educació Primària a la Universitat 
Camilo José Cela de Madrid. És veritat que, tot i que m’encanta l'educació 
infantil,  els darrers anys he tingut aquesta curiositat sobre aquesta etapa 
d’educació primària, és a dir, per estar amb infants d’entre 6 i 12 anys. Per tant, 
la millor manera de conèixer i d’investigar és estudiant, i en aquest cas, em vaig 
decidir per estudiar aquest grau d’Educació Primària. Jo sempre dic que, tot i que 
som mestra, som una eterna alumna, i “ensenyar i aprendre van totalment lligats”.
Aiman: Per què has elegit la nostra escola per venir a fer les pràctiques?
Soraya: La veritat és que no coneixia molt aquesta escola. En un primer moment la 
vaig escollir per proximitat, perquè visc aquí prop. Però ha estat un gran 
descobriment fer les pràctiques aquí, en aquesta escola.
Aiman: T’agrada estar a la nostra escola?
Soraya: M’agrada molt la vostra escola, tant de bo pogués quedar-me més temps! Per 
jo el CEIP Llevant ha estat tot un descobriment, he après i estic aprenent 
moltíssim i cal dir que, des del primer dia, m’he sentit com a casa.
Aiman: Què és el que més t’ha cridat l’atenció de la nostra escola?
Soraya: M’han cridat l’atenció moltes coses diferents. El primer va ser que a cada 
aula hi ha espai per fer assemblees. Jo pensava que a primària no es donava tanta 
importància a les assemblees, però he vist que en aquesta escola sí. També em va 
cridar l’atenció que es cuiden els diferents detalls estètics, com està organitzada 
la classe en grups cooperatius, ens podem mirar als ulls, escoltar-nos, … La 
metodologia, com feis les coses, els tallers, el projecte LlevantRTP, … tot això em 
va agradar molt. Feis molta feina i els mestres són molt propers i gaudeixen de la 
seva feina. La veritat és que és un gust compartit aquesta experiència amb tots 
vosaltres.
Houda: De petita ja sabies que volies ser mestra? O volies ser una altra cosa?
Soraya: Idò no, de petita no volia ser mestra. Jo sempre he volgut i fer moltes 
coses diferents, he volgut ser psicologia, biologia marina, fisioterapeuta…, és a 
dir, m’han agradat sempre moltes coses diferents. De fet, vaig estudiar un any del 
grau de psicologia, abans d’estudiar educació infantil, vaig provar un any de 
psicologia. però és veritat que sempre m'han agradat molt els nins, els infants i 
l'educació general, i pel camí, he descobert que el món educatiu m’apassiona.
Houda: Sabem que a part de mestra, fas altres coses. Ens les pots explicar?
Soraya: Perdoneu-me per aquesta expressió, però som “un cul inquiet”, no puc aturar 
quieta. Actualment, estic donant classes a la Universitat UNED, que és la 
Universitat Nacional d’Educació a Distància de les Illes Balears, del grau 
d’Educació Infantil, per persones que volen ser mestres de l’etapa de 0 a 6 anys. 
Apart, també també estic a un projecte d’investigació amb altres mestres, fent 
feina amb els ordinadors, i també som formadora del CEP Ibsteam, és a dir, estic 
ajudant a les mestres d’educació infantil a utilitzar ordinadors, recursos 
digitals… És a dir, tot això que vosaltres coneixeu millor que nosaltres, idò jo 
les estic ajudant i acompanyant en aquest procés d’aprenentatge.
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Houda: Com t’imagines el teu futur?
Soraya: Aquesta pregunta em fa reflexionar, perquè és difícil pensar com serà el 
nostre futur. Sí he de pensar com em trobaré al futur, és veritat que estic en 
continua formació, per aprendre i per tenir un bon futur, una bona estabilitat i 
una bona salut mental i estar tranquil·la. Al futur m’imagino sent mare de dos o 
tres infants, no sé per què, de moment no som mare però al futur si que m’imagino 
amb dos o tres fills. També envoltada de la família, i dels nostres animals, perquè 
tamé m’agraden molt els animals, i amb una feina que m’apassioni, que de ben segur 
que estarà relacionat amb l’educació. 
Houda: Penses que la manera de fer classe ha canviat, des de que tu eres petita?
Soraya: Sí que ho pens, ha canviat molt la educació. Cal pensar que hi ha molts de 
canvis i van a un ritme molt accelerats, per exemple, les tecnologies. Quan jo era 
petita no havia Chromebooks, ni ordinadors, ni tablets… tot això no existia. Per 
tant, ens hem d’adaptar a la nostra societat, i la nostra escola també s’hauria 
d’adaptar. Ha canviat molt la educació però també la nostra societat, i els mestres 
i l’escola s’han d’adaptar a aquesta canvis que pasen tan ràpid.
Aissatou: Si poguessis tenir un superpoder, quin seria?  
Soraya: Si només pogués triar un superpoder, crec que seria poder curar a totes les 
persones.
Aissatou: Què ens recomanaries als alumnes que estam a punt de començar la ESO?
Soraya: Idò vos recomanaria que sigueu constants i que vos esforceu però sense 
arribar a un estat d’ansietat o frustració. Aprendre a identificar i controlar les 
emocions és molt difícil, però és necessari per pensar amb la part lògica, amb 
aquesta part d'aquí del front. Sé que vos interessa més el que passa fora de 
l’escola que el que passa a dedins, però vos recomanaria que possessiu més atenció 
al vostre procés d’aprenentatge perquè és el vostre futur. Tots els mestres volen 
el millor per vosaltres, però heu de posar de la vostra part perquè tot funcioni. I 
també vos recomanaria que tingueu uns bons hàbits d’estudi i de descans, i el més 
important, que pugueu gaudir d’aquesta etapa, que passa molt ràpid.
Aissatou: Què t’agradaria fer si no fossis mestra?
Soraya: M'agraden moltes coses diferents, però si no fos mestra actualment, 
m’agradaria dedicarme a la medicina, o a les ciències mediambientals, per intentar 
aplicar mesures que ens permetin seguir gaudint del nostre planeta, però d’una 
forma més sostenible.
Aissatou: Per què els infants són tan importants per tu?
Soraya: Jo crec que és perquè he estat la germana més gran i he tingut aquest 
sentit de la responsabilitat més desenvolupat, per tant penso que aquest fet ha 
possibilitat que tengués interès per la infància, l’educació i la docència. A més, 
pens que els infants i les persones majors son una parte vulnerable de la nostra 
societat. Per això, per jo és important cuidar, protegir i educar des de l’amor i 
deixar en tots ells una part del que feim. Es diu que deixam petjada en el cor dels 
alumnes, però ells també deixen en nosaltres, els mestres, experiències i 
aprenentatges. Aquest vincle i aquest afecte, és una de les coses més boniques que 
hi ha.
Tot l’equip de LlevantRTP vol donar les gràcies a na Soraya per la seva entrevista i 
per haver-nos ajudat a aprendre moltes coses noves amb ella. T’estimam Soraya, 
gràcies per tot.


